
Raadsvergadering 23 januari 2018 

Mondelinge vragen 

Voorzitter, 

Omdat er een passend agendapunt ontbreekt om onze zorg bespreekbaar te maken in de 

raadsvergadering rondom het tijdig afhandelen van moties, heeft de griffier ons de ruimte gegeven 

om bij het agendapunt ‘mondelinge vragen’ onze zorg met u te delen. Dank daarvoor. 

Op 4 juli 2017 is er raadsbreed een motie aangenomen om voor 1 november 2017 de raad te 

informeren over de diverse scenario’s die zijn uitgewerkt omtrent de medewerkers groen van de 

Noordwestgroep. Daarnaast is ook raadsbreed de motie aangenomen om nog voor de 

programmabegroting van afgelopen november te komen met een voorstel om werkgever te 

ontzorgen als het gaat om het in dienst nemen van mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt.  

Wij hebben echter van u niets ontvangen. Geen raadsbrieven dat onze motie niet tijdig afgedaan kon 

worden, als ook niet een raadsbrief of raadsvoorstel waarin u ons een voorstel doet ten aanzien van 

de positionering van de medewerkers Groen of het ontzorgen van werkgevers.  

Wij hebben twee vragen voor u: 

1.  Kunt u ons nu mondeling informeren over de afhandeling van deze raadsbreed aangenomen 

moties.  

2. Het niet tijdig afdoen van moties of het actief informeren over voortgang is een vaker voorkomend 

aandachtspunt. Bent u van mening dat wij als raad niet continu achter de afhandeling van de moties 

hoeven aan te zitten en kunnen wij er op rekenen dat u zelf actief ons op de hoogte houdt van de 

afhandeling van moties?  


